
GORDANA RUSAK:  

- Hvala lijepa.  

Pozdrav gradonačelniku, pozdrav svim nazočnima ali poseban pozdrav svim radnicima 

i djelatnicima Čistoće.  

Ja ću se ovim pitanjem dotaknuti jedne druge ranjive skupine a to su umirovljenici i 

pročitat ću hodogram koji pokazuje zbog čega su svi planovi i aktivnosti Matice umirovljenika 

Zagreba obustavljeni.  

Dakle prijavili su se na natječaj u 4. mjesecu 2022. s tri projekta. Jedna prijava nije 

odgovarala uvjetima natječaja, za dvije druge povjerenstvo je ustanovilo neke manje 

nepravilnosti koje su ispravljene i usvojene od strane povjerenstva. Nakon duže vremena kako 

nije bilo odgovora predsjednica telefonom kontaktira odgovarajući gradski ured i dobila je 

odgovor da se čeka potpisivanje ugovora, a na Internet stranici e-Pisarnice je stajalo za projekte 

odobreno. Opet se odužilo, opet nema odgovora i predsjednica nanovo zove i dobiva odgovor 

zapravo da su projekti odbijeni.  

Dakle prije nego li je uopće saznala tu neugodnu vijest tražila je razgovor kod gospodina 

gradonačelnika kako bi raspravljali o problemima koji tište umirovljenike. Gradonačelnik je 

nije primio, na to smo već navikli.  

Dakle, gradonačelniče moje je pitanje kako je nešto za što stoji da je odobreno odjednom 

postalo odbijeno i kako to da vi nemate vremena za umirovljenike, za one ljude na čijim leđima 

ste izrasli vi ali i svi mi ovdje u dvorani?  

Hvala lijepa.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala zastupnice.  

Odgovor će dati gradonačelnik Tomislav Tomašević. Izvolite gradonačelniče.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Kao prvo zastupnice Rusak možete mi reć kako ste došli do kombinezona Čistoće?  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Gradonačelniče vi odgovorite na pitanje koje je postavljeno. Molim vas.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Dobro, odgovorit ću, al' evo ako možete to pojasniti. Znači budući da se radi  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- To nije na vama.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- o službenom kombinezonu volio bi da to isto tako objasnite.  

Već sam odgovarao o radnicima Čistoće, o tome da radimo i pregovaramo da im se povećaju 

materijalna prava al' suzdržat ću se od komentara s obzirom da ste kažem, ponovit ću još 

jednom, vi bili ti koji ste uskraćivali ono što je bilo dogovoreno u kolektivnom ugovoru a to su 

isplate božićnica.  

Što se tiče vašeg pitanja moram priznat da je dosta neobično da takvo pitanje se postavlja 

za jednu udrugu. Niti se ja bavim, niti sam ja u povjerenstvima, niti ja ocjenjujem projekte. 

Uostalom ako se radi o konkretnoj udruzi pa mislim, ako se ne varam zastupnice Fortuna vi ste 

na čelu te Udruge  

……(Nerazumljiva upadica iz klupe)……  



pa pitajte. Ono, znači tu sam u Skupštini, u Skupštini sam ovdje pitajte. Niste na čelu te 

udruge?  

……(Nerazumljiva upadica zastupnice Fortune iz klupe)……  

Cijele Hrvatske?   

……(Nerazumljiva upadica zastupnice Fortune iz klupe)……  

Znači, ali mislim teza, znači postavite pitanje dobit ćete odgovor. Ali teza da se ja bavim, 

da ja odlučujem koliko će koja udruga dobit apsolutno ne odlučujem. To je možda radio vaš, 

vaš prethodnik. Ja to ne radim. Za to postoje povjerenstva, postoje javni natječaji. Ja potpisujem 

finalnu listu. Nikad nisam intervenirao u tu finalnu listu za bilo koji natječaj za udruge. Dapače 

ne odlučujem više kao što je vaš prethodnik radio da je arbitrarno odlučivao o jednokratnom 

financiranju udruga. Ja sam to ukinuo. Postoji samo javni natječaj, postoje jasna pravila, postoje 

povjerenstva, postoji sustav bodovanja, postavite službeno pitanje dobit ćete službeni odgovor.  

A to da mi ne brinemo za umirovljenike je ono naprosto laž zato što u najmanju ruku 

prihvatili smo i amandman koji će itekako povećati cenzus na način da više umirovljenika  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

može dobiti pomoć od Grada u ovim teškim vremenima.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo.  

Dodatno objašnjenje zatražila je zastupnica. Izvolite zastupnice Rusak.  

 

GORDANA RUSAK:  

- Hvala lijepa.  

Dakle što god bilo da bilo sa Čistoćom mi radnike Čistoće nismo imali na ulicama. Vi 

ih imate i prihvatite to kao činjenicu.  

Odgovor na drugi dio pitanja. Vi prozivate kakvu ja to udrugu sad tu propitujem. To je 

udruga sa 6 tisuća članova. Umirovljenici su se počeli organizirati 1924. godine. 1946. 

osnovana je prva udruga umirovljenika. Dakle djeluju preko 100 godina i preživjeli su 100 

godina ali neće preživjeti vas gradonačelniče Tomaševiću.  

Hvala lijepo.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala zastupnice.  

Želi li gradonačelnik dodatno pojasnit? Ne. Ali želi zamjenica u njegovo ime. Izvolite.  

 

DANIJELA DOLENEC:  

- Evo ako mogu samo mrvicu dodatno pojasniti iako je gradonačelnik zapravo iznio 

točnu informaciju i prvi put kad je govorio.  

Konkretni projekti o kojima se radi dakle stvarno odlučuje povjerenstvo a niti 

gradonačelnik niti mi zamjenici niti bilo tko drugi nego povjerenstvo. Jedan projekt nije imao 

uvjete a druga dva nisu imali dovoljno visoke ocjene. S time da znam iz neformalnih razgovora 

tijekom godine da je doista se nadležni ured maksimalno angažirao u tome da pomogne u prijavi 

tih projekata. Tako da doista ne vidim da u tom smislu teza koju vi iznosite ima ikakvu težinu.  

Ono što nam je važno istaknuti je, dakle gradonačelnik je spomenuo sad amandman 

kojim se povećavaju sredstva za umirovljenike koji imaju niske mirovine. Dakle diže se i 

cenzus i dižu se mjesečna izdvajanja ali isto tako ću podsjetiti da smo tijekom ove godine 

donijeli Odluku o socijalnoj skrbi koja je također obuhvatila nove korisnike. Dakle one koji 

nemaju uopće mirovinu. Starije osobe koje uopće nemaju mirovinu a to su zapravo najčešće 

žene i izuzetno ugrožena skupina. Tako da apsolutno ne stoji da ne skrbimo o umirovljenicima.  

Hvala.  


